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Ad 1. 

 

Pan Janusz Kwiecień -  Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady                               

II nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Dobryszycach w dniu 9 grudnia 2014 r., przywitał 

Panią Małgorzatę Dzwonek - Wójta Gminy, Panią Marzennę Stawczyk – Sekretarz Gminy, 

Panią Małgorzatę Szewczyk – Skarbnik Gminy, Radnych Rady Gminy, Panią Elżbietę 

Majewską – Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Dobryszycach oraz pozostałe osoby 

obecne na dzisiejszej sesji.  

Następnie odczytał wniosek pięciu Radnych Rady Gminy w sprawie zwołania sesji 

Rady Gminy ( wniosek w załączeniu do protokołu ) oraz zwrócił się z zapytanie, czy są jakieś 

uwagi co do  przedstawionego porządku. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy zgłosiła wniosek o wprowadzenie do 

porządku sesji: 

1)uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2014 rok 

2) uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 

2014 - 2019 

 Wprowadzenie tych uchwał jest podyktowane m.in. koniecznością przesunięcia 

środków w związku z organizacją 6 grudnia br. Ogólnopolskich Drużynowych Mistrzostw 

Kobiet w Podnoszeniu Ciężarów. Szczegółowych informacji odnośnie wprowadzanych 

zmian w budżecie udzieli Pani Skarbnik. 

 

 Radni, którzy złożyli wniosek o zwołanie sesji wyrazili zgodę na wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2014 rok                             

i uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 

2014 - 2019 

 

 Porządek II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z wprowadzonymi zmianami został 

przyjęty po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna. 

    

 Na podstawie podpisanej listy obecności Pan Janusz Kwiecień  - Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził, że w II Sesji Rady Gminy uczestniczy 14 Radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 



2 

 

Ad 2.  

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że kolejnym 

punktem będzie powołanie składów stałych Komisji Rady Gminy i wybór ich 

przewodniczących.                      

 

 Do składu Komisji Rewizyjnej zgłosili się następujący Radni: 

1) Pan Leszek Basiński 

2) Pan Artur Kapuściński 

3) Pan Kazimierz Sadawa 

4) Pan Roman Tatara 

5) Pan Grzegorz Zasempa   

 

 Do składu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności Gospodarczej zgłosili się 

następujący Radni: 

1)Pani Urszula Półrola 

2)Pan Maciej Rosiński 

3)Pan Kazimierz Tatara 

4)Pani Małgorzata Szymonik 

5) Pani Dorota Ślęzak 

 

 Do składu Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska i Zdrowia zgłosili się następujący 

Radni: 

1)Pan Tomasz Kulka 

2)Pan Janusz Kwiecień  

3)Pani Renata Różańska 

4)Pani Kamila Uniszewska 

 

 W związku ze złożeniem pisma przez pana Wiesława Olejnika odnośnie wyrażenia 

zgody na udział w pracach Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska i Zdrowia oraz 

kandydowania na przewodniczącego tej Komisji został on zgłoszony do składu  Komisji 

Oświaty, Ochrony Środowiska i Zdrowia ( pismo w załączeniu do protokołu ).   
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Następnie Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poprosił                          

o zgłoszenie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej spośród Radnych 

zgłoszonych do składu tejże Komisji.  

 

W związku z powyższym na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono 

następujące kandydatury: 

1) Pana Kazimierza Sadawę, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

2) Pana Grzegorza Zasempę, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zgłoszone kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Po przeprowadzeniu głosowania jawnego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

wybrano Pana Kazimierza Sadawę, na którego oddano 9 głosów za, 3 głosy przeciw, 2 głosy 

wstrzymujące.  

Na Pana Grzegorza Zasempę oddano 3 głosy za, 9 głosów przeciw, 2 głosy 

wstrzymujące. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej i wyboru Przewodniczącego.    

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                  

– 10 głosów za, 4 głosy wstrzymujące, 1 osoba nieobecna 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy  poprosił o zgłoszenie 

kandydatur na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności Gospodarczej 

spośród Radnych zgłoszonych do składu tejże Komisji.  

W związku z powyższym na Przewodniczącego Komisji zgłoszono następujące 

kandydatury: 

1)Panią Urszulę Półrolę, która nie wyraziła zgody na kandydowanie motywując to tym ,że jej 

osoba nie ma szans przy tej liczbie osób, która będzie przeciwko i nie ma sensu zabiegać  o tę 

funkcję. 

2) Pana Macieja Rosińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
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 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zgłoszoną kandydaturę na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności 

Gospodarczej. 

 

Po przeprowadzeniu głosowania jawnego na Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Działalności Gospodarczej wybrano Pana Macieja Rosińskiego, który uzyskał                       

9 głosów za, 5 głosów wstrzymujących. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Działalności 

Gospodarczej i wyboru Przewodniczącego.    

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                               

– 10 głosów za, 4 głosy wstrzymujące, 1 osoba nieobecna 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłoszenie 

kandydatur na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska i Zdrowia spośród 

Radnych zgłoszonych do tej Komisji.  

 

W związku z powyższym na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Ochrony 

Środowiska i Zdrowia zgłoszono następujące kandydatury: 

1)Pana Tomasza Kulkę, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

2)Pana Wiesława Olejnika, który wyraził zgodę na kandydowanie na złożonym piśmie. 

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zgłoszone kandydatury na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska                          

i Zdrowia. 

 

Po przeprowadzeniu głosowania jawnego Przewodniczącym Komisji Oświaty, 

Ochrony Środowiska i Zdrowia wybrano Pana Tomasza Kulkę, który uzyskał 9 głosów za,  

3 głosy przeciw , 2 głosy wstrzymujące. 
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 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Ochrony Środowiska                          

i Zdrowia i wyboru Przewodniczącego.    

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                 

– 10 głosów za, 4 głosy przeciw, 1 osoba nieobecna 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 Przed podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok głos zabrał                    

Pan Sebastian Ołubek – prezes LKS Dobryszyce , który udzielił informacji odnośnie 

wydatków związanych z organizacją Drużynowych Mistrzostw Polski Kobiet w Podnoszeniu 

Ciężarów w dniu 6 grudnia br. na hali sportowej przy Publicznym Gimnazjum                                      

w Dobryszycach. Zawody te będą transmitowane na żywo w TVP Sport, transmisji będzie 

również w internecie. Koszt tych zawodów to około 70.000 – 80.000 zł, w tym m.in. 

transmisja – 20.000 zł, nagrody dla zawodniczek ponad 10.000 zł. Po uzgodnieniu z Panią 

Skarbnik na zawody Gmina przeznaczałyby 8.300 zł, w tym na zakup ręczników z logo 

imprezy, Polskiego związku Podnoszenia Ciężarów i logo Gminy Dobryszyce dla każdej z 

zawodniczek i sędziów, banery koszt 2.400 zł, transmisja internetowa – 984 zł, zakup 

pucharów i statuetek koszt ok. 2.400 zł. SOLPARK Kleszczów przeznaczył na tę imprezę 

5.000 zł na oświetlenie, którego całkowity koszt – 17.000 zł. 

  

 Pani Elżbieta Majewska – Dyrektor Publicznego Gimnazjum pogratulowała Państwu 

Radnym wyboru do Rady Gminy w Dobryszycach. Następnie udzieliła informacji 

dotyczących organizacji imprezy sportowej w dniu 6 grudnia. W związku z organizacją tych 

zawodów wyłożono kostką teren za halą, na którym staną cztery wozy transmisyjne.                     

Teren musiał być równy, aby nie było drgnień w przekazie, koszt tego zadania został pokryty 

z budżetu szkoły i wyniósł 7.800 zł. Poza tym musiano dostosować szkołę do poboru energii, 

w związku z tym została podpisana umowa o zwiększenie mocy w dniu zawodów oraz 

wynajęto agregat – 800 zł. Pani dyrektor zwróciła się do Państwa Radnych o przesunięcie 

środków w wysokości 2.683 zł na pokrycie kosztów zaproszeń.  
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 Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy udzieliła następujących informacji 

odnośnie wprowadzanych zmian do budżetu Gminy na 2014 rok:  

1)W planie dochodów zmiany dotyczą: 

a) Zwiększenie o 3.000 zł we wpływach z opłaty skarbowej. 

b) W związku z otrzymaniem z Ministerstwa Finansów dotacji w ramach subwencji 

oświatowej nastąpiło zwiększenie o 12.600 zł. Jest to dotacja na dofinansowanie pomieszczeń 

do nauki dzieci sześcioletnich w klasach pierwszych; 

c) W rozdziale „Szkoły podstawowe”: 

- zwiększenie o 752 zł z tytułu wynajmu sali gimnastycznej w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym; 

- zwiększenie o 575 zł w Szkole podstawowej w Bloku Dobryszyce w ramach otrzymanej 

darowizny oraz zwiększenie o 140 zł jako wpływy z innych dochodów. 

d) W dziale „Pomoc społeczna”: 

- zwiększenie o 8.021 zł, w tym zwiększenie  o 1.738 zł z tytułu otrzymanej dotacji celowej 

na wypłatę zasiłków stałych;  

- zwiększenie o 3.830 zł w ramach otrzymanej dotacji od Wojewody na bieżące utrzymanie 

ośrodka pomocy społecznej;  

- Zwiększenie o 2.453 zł, jest to  refundacja z Powiatowego Urzędu Pracy na realizację zadań 

z zakresu organizacji prac społecznie użytecznych dla osób bezrobotnych. W ramach prac 

społecznie użytecznych osoba bezrobotna musi wykonać 40 godzin miesięcznie pracy 

społecznej  świadczonej na rzecz Gminy i z tego tytułu przysługuje jej świadczenie. 

 

2) W planie wydatków zmiany dotyczą: 

a) W rozdziale „Promocja jednostek samorządu terytorialnego” zwiększenie o 1.900 zł na 

imprezę sportową, która odbędzie się 6 grudnia, w tym 1.700 zł na usługę transmisji i zakup 

banerów; 

b) W „Rezerwie ogólnej” zmniejszenie o 2.767,23 zł z przeznaczeniem na wydatki związane       

z  zakupem materiałów na imprezę sportową; 

c) w rozdziale „Szkoły podstawowe” zwiększenie o 752 zł z przeznaczeniem na zakup 

materiałów i wyposażenia dla Zespołu Szkolno – Przedszkolnego. 

d)W rozdziale „Oddziały przedszkolne przy szkole podstawowej” zwiększenie o 6.300 zł na 

zakup pomocy naukowych, dydaktycznych, książek w ramach zwiększonej subwencji 

oświatowej oraz zwiększenie o 715 zł na zakup usług pozostałych. Zwiększenie to dotyczy 

Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce.  
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e)W rozdziale „Przedszkola” zwiększenie o 6.300 zł na zakup pomocy naukowych, 

dydaktycznych, książek w ramach zwiększonej subwencji oświatowej w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym. 

f)W rozdziale „Gimnazja” zmniejszenie o 5.000 zł w składkach na fundusz pracy                                 

i przesunięcie tych środków na zakup materiałów i wyposażenia m.in. na wydatki związane          

z organizacją imprezy sportowej w dniu 6 grudnia, zakup opału. 

g)W rozdziale „Pomoc społeczna” zmniejszenie o 3.201,21 zł w dodatkach mieszkaniowych 

wypłacanych przez GOPS i przesunięcie tej kwoty na opłacenie obiadów dla uczniów.                   

W zasiłkach stałych zwiększenie o kwotę 1.738 zł. 

h) W „Ośrodkach Pomocy Społecznej” zwiększenie o 3.830 zł w ramach otrzymanej dotacji 

od Wojewody z przeznaczeniem na wynagrodzenia. 

i)W dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” zwiększenie 1.720,23 zł na zakup 

energii w związku z funkcjonowaniem świetlic środowiskowych. 

j)W dziale „Kultura fizyczna” zwiększenie o 600 zł na zakup pucharów na zawody 

organizowane w dniu 6 grudniu. Przesunięcie środków pomiędzy paragrafami w zadaniu 

dotyczącym budowy boiska w Wiewiórowie, które zostało już zakończone. Na to zadanie 

zostały rozpisane trzy przetargi, które nie przyniosły rozstrzygnięcia i w związku z tym 

zostało ono podzielone na trzy części. Dlatego jest inne ułożenie środków finansowych 

pomiędzy paragrafami, ale dotyczą one tego jednego zadania. 

 

3) W wykazie inwestycji zmiany dotyczą następujących kwestii: 

a)Przesunięcie środków pomiędzy paragrafami w zadaniu dotyczącym budowy boiska                               

w Wiewiórowie. 

  

4) W tabeli nr 4 zostało pokazane bilansowanie się budżetu Gminy. W 2014 roku mamy 

wolne środki pozostałe z ubiegłego roku w wysokości 403.664,94 zł. Po stronie przychodowej 

mamy pożyczkę z Banku Gospodarstwa Krajowego w wysokości 170.735 zł przeznaczoną na 

modernizację świetlicy wiejskiej w Rożnach. Zadanie to było realizowane przy pomocy 

środków unijnych i być może pożyczka ta zostanie spłacona w bieżącym roku. 

Na spłatę pożyczek w 2014 roku zostało zaplanowane 658.654 zł, z tego pożyczki krajowe, 

pożyczki i kredyty - 232.062 zł. Natomiast kwota 426.632 zł są to dwie pożyczki zaciągnięte 

z BGK na realizację zadań z udziałem środków unijnych tj.: remont świetlicy w Rożnach, 

natomiast pożyczka na remont świetlicy w Borowiecku i budowę boiska w Zdani została 

spłacona w marcu br.     
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5) Ostatni załącznik  informuje o realizacji  w danym roku projektów z udziałem środków 

unijnych. Zmianie uległa tylko pozycja dotycząca budowy boiska w Wiewiórowie.   

 

6) W ślad za zmianami w budżecie Gminy nanosi się zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy. W związku z tym zwiększył się plan dochodów oraz plan wydatków.                   

W wydatkach majątkowych nic nie uległo zmianie. 

 

 Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy zwróciła się z zapytaniem do Pani 

Skarbnik, na jakiej podstawie została zwiększona subwencja oświatowa oraz czy zwiększyła 

się ilość osób wymagających pomocy. 

 

 Pani Małgorzata Szewczyk – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że każdego roku  kiedy 

otrzymujemy informację o wysokości subwencji oświatowej jest uwaga, że 1% z subwencji              

w skali roku przeznaczone jest na rezerwę do dyspozycji Ministerstwa Finansów. W ramach 

tej rezerwy jest możliwość złożenia wniosków na dofinansowanie różnych zadań 

oświatowych. W związku z tym zostały złożone wnioski na dofinansowanie pomieszczeń do 

nauki dzieci sześcioletnich oraz świetlic szkolnych w szkołach podstawowych. Otrzymaliśmy 

12.600 zł na dofinansowanie pomieszczeń do nauki dzieci sześcioletnich w klasach I, po 

6.300 zł dla każdej ze szkół. Poza tym na poprzedniej sesji nastąpiło zwiększenie o 9.300 zł w 

ramach otrzymanej subwencji oświatowej z przeznaczeniem na zakup wyposażenia do 

świetlic szkolnych w szkołach podstawowych.   

 Jeżeli chodzi o zwiększenie liczby osób ubiegających się o świadczenia z pomocy 

społecznej Pani Skarbnik nie dysponuje takimi danymi. Natomiast zwiększyła się kwota 

świadczeń planowanych do wypłacenia w grudniu w stosunku  do października i listopada. 

Kierownik GOPS zgłasza zapotrzebowanie na środki, nie podaje liczby osób uprawnionych 

do otrzymania świadczeń. 

 

 Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy poinformowała, że na ostatniej sesji Rady 

Gminy poprzedniej kadencji  poruszyła sprawę ochrony przed dzikami, które pojawiły się                 

na osiedlu w Bloku Dobryszyce. W związku z tym zwróciła się o podjęcie działań w tej 

sprawie, ponieważ dziki stanowią zagrożenie dla mieszkańców np. czy jest możliwość 

przeznaczenie środków na zabezpieczenie siatką, aby dziki nie wychodziły z pobliskich 

lasów. 
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 W związku z poruszoną sprawą ochrony przez dzikami Pan Kazimierz Tatara – 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby tą tematyką Radni zajęli się na 

posiedzeniach Komisji oraz przy uchwaleniu budżetu.  

 

 Pan Kazimierz Sadawa – Radny Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do Pani 

Skarbnik, jak należy rozumieć kwotę 3.830 zł przeznaczoną na wynagrodzenia osobowe 

pracowników GOPS. 

 

 Pani Małgorzata Szewczyk - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kwotę 3.830 zł 

wprowadzamy do budżetu na podstawie zawiadomienia z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego 

o zmianach w planie dotacji celowych na bieżące utrzymanie ośrodków pomocy społecznej, 

które obejmuje wynagrodzenia dla pracowników GOPS. Po analizie wykonania wydatków 

okazało się, że w paragrafie dotyczącym bieżącego utrzymania GOPS jest za mało środków              

i dlatego kwota ta została zapisana na wynagrodzenia. Jeżeli jest inna decyzja Radnych, to 

można wskazać inny paragraf w budżecie, gdzie zapisać tę kwotę. Ponadto dotację te można 

wprowadzić zarządzeniem Wójta Gminy, ale z uwagi na to, że mamy sesję Rady Gminy 

można wprowadzić tę dotację do budżetu Gminy poprzez podjęcie uchwały.    

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobryszyce na 2014 rok: 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                 

– 14 głosów za, 1 osoba nieobecna 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały                             

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobryszyce na lata 2014 – 

2019. 

 

Uchwała została podjęta po przegłosowaniu                                                                                                 

– 14 głosów za, 1 osoba nieobecna 

Uchwała w załączeniu do protokołu.  
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Ad.3. 

 W punkcie tym Radzie Gminy została przedłożona informacja Wójta Gminy 

poprzedniej kadencji o stanie Gminy ( informacja w załączeniu do protokołu ). 

 

 Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby po 

zapoznaniu się z przedłożoną informacją o stanie gminy ewentualne uwagi zgłosić na 

posiedzeniu Komisji lub sesji Rady Gminy. 

 

Ad.4. 

 

 Pani Urszula Półrola – Radna Rady Gminy zgłosiła sprawę dotyczącą  

zawiadomienia mieszkańców, że schronisko w Łodzi bezpłatnie odbiera koty. 

 

 Pan Kazimierz Sadawa – Radny Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do Pani Wójt, 

czy będą podejmowane rozmowy z właścicielami 63 ha terenu przy drodze nr 1 na temat jego 

zagospodarowania. 

 

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że rozmawiała 

telefonicznie z reprezentantem spółki będącej właścicielem tego terenu, który złożył chęć 

współpracy z naszą Gminą. Ustalono, że spotkanie odbędzie się w późniejszym terminie.    

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Radny Rady Gminy złożył wniosek dotyczący  

uczestniczenia w spotkaniu z przedstawicielami spółki, na którym będzie omawiana sprawa 

zagospodarowania terenu.  

 

 Pan Grzegorz Zasempa – Radny Rady Gminy zwrócił się do Pani Małgorzaty 

Dzwonek - Wójt Gminy o udzielenie na piśmie odpowiedzi na następujące sprawy, które nie 

zostały zakończone w poprzedniej kadencji: 

1)Wniosek pierwszy dotyczy zakończenia realizacji chodnika z parkingiem i oświetleniem 

solarnym naprzeciwko Urzędu Gminy. Chodnik, parking i oświetlenie zostały wykonane, 

natomiast nie wykonany jest wjazd na parking w związku ze stojącym na własności Gminy 

budynkiem. Kiedy zostanie usunięty ten budynek oraz czy pobierane są opłaty od właścicielki 

tego budynku. 
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2) Wniosek drugi dotyczy przekształcenia drogi do Urzędu Gminy od ul. Szkolnej przez             

tzw. płaczkę na drogę dojazdową. 

Pan Grzegorz Zasempa zwrócił się do Pani Wójt o udzielenie na piśmie, czy zadania                            

w ramach funduszu sołeckiego na 2015 rok zostały zatwierdzone oraz o ustne wyjaśnienie 

sprawy konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Bloku Dobryszyce, który nie został 

rozstrzygnięty z powodu nie stawienia się na konkurs czterech członków Komisji 

konkursowej. 

 

 Pan Maciej Rosiński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Pana Grzegorza Zasempy  

o wycofanie zgłoszonych przez niego wniosków i odłożenie tych spraw na późniejszy termin. 

     

 Pani Małgorzata Dzwonek – Wójt Gminy poinformowała, że kiedy odbywał się 

konkurs na dyrektora szkoły podstawowej w Bloku Dobryszyce nie była Wójtem Gminy.     

Pani dyrektor złożyła pismo w sprawie przejścia na emeryturę pod koniec sierpnia.                               

W związku z tym był czas na przeprowadzenie konkursu, jednak został ogłoszony dopiero                

przed wyborami. W związku z tym na dzień dzisiejszy jeszcze nie zapoznała się                                

z dokumentacją konkursową. Z uwagi na zaistniałą sytuację jest to trudny temat, dlatego 

decyzja w sprawie konkursu zostanie podjęta po zasięgnięciu opinii prawnej.   

 Jeżeli chodzi o wnioski zgłoszone przez Pana Grzegorza Zasempę – Radnego Rady 

Gminy zostaną na nie udzielone odpowiedzi w ciągu 30 dni.         

   

Ad.5. 

Wobec wyczerpania porządku obrad II nadzwyczajną Sesję Rady Gminy                                   

w dniu 04 grudnia 2014 roku                                                                                                          

zamknął Pan Janusz Kwiecień – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczyli: 

                                                                                

Podinspektor                                                                      Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                           

ds. obsługi Rady Gminy i oświaty                                              Janusz Kwiecień 

Katarzyna Marszał                                                         

 


